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REFERAT

1. Alle Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde
       Udsat

2. Frank S Økonomi restanter.
                       Kassereren kunne berette, at der var udsendt 48 rykkerskrivelser og at
næsten alle havde reageret og betalt skyldig kontingent. Imidlertid er der 4, som ikke har
betalt og har fået endnu en rykkerskrivelse inden de bliver overgivet til advokat.
For at undgå lignende situation for kontingent for 2011 besluttede bestyrelsen at følge
vedtægterne og ikke udsende rykkerskrivelser, men sende medlemmer, som ikke har
betalt inden tidsfristen på girokortet direkte til advokat.

Kontingent for 2011.
Udsendelse af girokort er meget forsinket p.gr.a. at vi afventer overgang til PBS.
Bestyrelsen besluttede, at hvis dette ikke går i orden meget snart udsendes der andre
girokort senest 1. august og at betalingsfristen trykt på kortet forlænges til 1. september.

3. Alle Vejprojekt.
                       Bestyrelsen har anmodet rådgiver om en status på økonomien i vejprojektet
og rådgiver arbejder på sagen iflg. byggemødereferat.

4. Alle                Trafiksanering. (Vejbump)
                              Af de udsendte acceptskemaer, som medlemmer der er berørte af
vejbumpene, skal underskrive, mangler 25 til 30 medlemmer at tilbagelevere det udfyldte
skema. Det er en tidskrævende opgave for bestyrelsen, at besøge så mange medlemmer, så det
overvejes at overgive opgaven til vor rådgiver Hartvig Consult ApS.
Kommunen behandler ikke vores ansøgning om total trafiksanering før alle acceptskemaer er
vedlagt.

 5.   Alle Evt.
                            Der er fundet en uoverensstemmelse i vedtægterne omkring fristen for
kontingentbetaling. Sagen drøftes med vores advokat.


